
FAUSKE KOMMUNE 
 

Tilleggsinnkalling for Kommunestyre 
 
 
 
Tid: 17.06.2021 kl.: 08:30 - 17:00 
Sted: Valnesfjord flerbrukshall 
 
 
Eventuelle forfall meldes på telefon 75 60 40 20 
Varamedlemmer møter etter nærmere avtale. 
Vi ber om at sakspapirer ikke kastes etter møte, da møteprotokoll fra møtet kun vil inneholde innstilling og 
vedtak i sakene. 
 
Merknader til møtet: 
 
 
 
SAKSLISTE: - MØTE NR 5/2021 
Sak nr. Sakstittel  
085/21 Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 17. juni 2021 - 

Spørsmål til kommunestyremøtet 17. juni vedrørende 
utbyggingen Møllna på Finneid 

 

 
 
 
Fauske, 17.06.21 
 
 
Marlen Rendall Berg 
Ordfører 
 
 



 
 FAUSKE KOMMUNE  
SAKSPAPIR 
 
 JournalpostID: 21/9653     
 Arkiv sakID.: 21/840 Saksbehandler: Berit Vestvann Johnsen 

 
 
 

Sak nr.   Dato 
085/21 Kommunestyre 17.06.2021 

 
 
Grunngitt spørsmål til kommunestyremøtet 17. juni 2021 - Spørsmål til 
kommunestyremøtet 17. juni vedrørende utbyggingen Møllna på Finneid 
 
 
 
 
Vedlegg: 
17.06.2021 Spørsmål til kommunestyremøtet 17. juni vedrørende utbyggingen Møllna på 

Finneid 
1479775 

 
Sammendrag: 
Viser til vedlagte spørsmål fra representant Per-Gunnar Skotåm (R).  
 
I reglement for kommunestyre § 24 står det:  
 

§ 24. Grunngitt spørsmål.  
Grunngitt spørsmål og forespørsler som gjelder konkrete forhold kan fremmes av et medlem overfor 
ordfører senest 3 dager før møtet i kommunestyret.  
 
Spørsmålsstilleren får ordet til fremføring av spørsmålet, deretter får ordfører ordet for å besvare det. 
Spørsmålsstilleren får deretter anledning til å stille tilleggsspørsmål og svareren gis anledning til å avgi 
tilleggssvar. Andre enn spørsmålsstiller og svarer kan ikke delta i ordskiftet i forbindelse med 
grunngitte spørsmål.  
 
Det kan ikke fremmes forslag i forbindelse med grunngitte spørsmål. 

 
 
 
 
Ellen Beate Lundberg 
kommunedirektør 
 



Fra: Per-Gunnar Skotåm <pskotam@gmail.com> 
Sendt: fredag 11. juni 2021 12:11 
Til: Berit Vestvann Johnsen 
Kopi: Marlen Rendall Berg; Ronny Borge; karl gunnar strøm; Ketil Skår 

(ketil@vb1.no); kassandrapetsas; Nils-Christian Steinbakk (Ekstern); 
hilde.dybwad@nav.no; Ellen Beate Lundberg; Trond Heimtun 

Emne: Spørsmål til kommunestyremøtet 17. juni vedrørende utbyggingen 
"Møllna" på Finneid 

 
 

Utfra hva som er framkommet gjennom protester og innsigelser fra beboere på Finneid den siste 
uka, ber jeg om at det forberedes svar på følgende spørsmål til kommunestyret torsdag 17. juni: 

 
1. Er det korrekt at reguleringsplanen for området maksimalt tillater mønehøyde på 11 meter? Siden 
planlagt mønehøgde er det dobbelte, er det da slik at godkjenningsvedtaket er å betrakte som 
ulovlig i henhold til eksisterende reguleringsplan? 
2. Fauske Kommune ble tidligere iår godkjent som trafikksikker kommune ut fra den 
fylkeskommunale sertifiseringsordningen i samarbeid med Trygg trafikk. 
Hvordan har den framtidige trafikksikkerhetsanalysen blitt utarbeidet i forhold til Finneidgata og en 
mulig utbygging på "Møllna"? Jeg ber om dokumentasjonen på denne gjennomgangen framlegges i 
møtet. 
 
mvh 
Per-Gunnar Skotåm 
Gruppeleder Rødt 
Tlf: 95231129 
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